
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – _____/25  

_____.2025. године 

 

 

 

                                                           З А П И С Н И К 

 

са 55. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 13.02.2025. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

  

Седници су присуствовали: председница Градске општине Севојно Мирјана Ђурић, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Милија Кулашевић, Борко Вујовић, 

Миливоје Јеремић, Игор Мариновић, Младенко Марковић и Живан Ршумовић, начелница 

Управе Биљана Старовла и запослени у Управи Небојша Босиљчић.   

 

Већница Верица Маричић је најавила одсуство. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1.  ИЗВЕШТАЈ О ОДОБРЕНИМ ПРОГРАМИМА И ПРОЈЕКТИМА КОЈИМА 

СЕ ЗАДОВОЉАВАЈУ ПОТРЕБЕ И ИНТЕРЕСИ ГРАЂАНА У ОБЛАСТИ 

СПОРТА У 2025. ГОДИНИ 

 

2. ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗОВАНИМ ПРОГРАМИМА И ПРОЈЕКТИМА 

КОЈИМА СЕ ЗАДОВОЉАВАЈУ ПОТРЕБЕ И ИНТЕРЕСИ ГРАЂАНА У 

ОБЛАСТИ СПОРТА У 2024. ГОДИНИ 

 

3. ОДОБРАВАЊЕ КВАРТАЛА ЗА СПОРТСКА УДРУЖЕЊА ПО ОСНОВУ 

ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА 

 

4. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАСПОДЕЛИ СРЕДСТАВА ЗА ПОСЕБНЕ 

ПРОГРАМЕ У ОБЛАСТИ СПОРТА У 2025. ГОДИНИ 

 

5. РАЗНО 

 



 Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записницима са 

53. и 54.  седнице Већа који су достављени у материјалу. 

  

Пошто није било  примедби на записнике, председница је исте дала на гласање и са 

8 гласова „ЗА“ су усвојени записници са 53. и 54. седнице. 

 

 Прешло се на рад по дневном реду. 

  

 

1.   тачка дневног реда  

   

  Известилац по првој тачки дневног реда био је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање.  Информисао је већнике о потреби подношења 

извештаја Министарству омладине и спорта по Правилнику о подношења извештаја о 

одобреним и реализованим програмима и пројектима којима се задовољавају потребе и 

интереси грађана у области спорта. Подсетио је чланове Већа колико је одобрено 

средстава за реализацију програма из области спорта, како за годишње, тако и за посебне 

програме, здравствену заштиту и програме од посебног значаја за локалну заједницу.  

 На позицији 42 - Дотације невладиним организацијама, програмска активност    

0001- Подршка локалним спортским организацијама, удружењима и савезима планирано 

је 13.000.000,00 динара. За годишње програме за које је конкурсну документацију за пет 

спортских удружења са територије Градске општине у име клубова поднео Спортски савез 

Ужице и који су предложени од Комисије за суфинансирање опредељено је  6.980.000,00 

динара.    За  здравствену заштиту спортиста планирано је 220.000,00 динара и за 

организацију спортских такмичења од посебног значаја за локалну заједницу  5.800.000,00 

динара, а то су МОСИ „Вишеград 2025“ и Дечији фудбалски фестивал „Трофеј Севојно“. 

 Пошто се нико није јавио за дискусију по овој тачки, председница је изнела 

предлог за гласање, и са 8 гласова „ЗА“ је донет закључак о усвајању Извештаја о 

одобреним програмима и пројектима којима се задовољавају потребе и интереси грађана у 

области спорта у 2025. години. 

 

2.  тачка дневног реда  

 

   Известилац по другој тачки дневног реда био је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање. Везано за предходну тачку, по поменутом 

правилнику је потребно поднети извештај о реализованим програмима и пројектима 

којима се задовољавају потребе и интереси грађана у области спорта за претходну годину. 

Укратко је објаснио да је од опредељених средстава за 2024. годину у износу од 

9.000.000,00 динара утрошено 8.849.400,00 динара, за годишње програме 4.600.000,00 

динара, за посебне програме 400.000,00 динара, за организацију спортских такмичења од 

посебног значаја за локалну заједницу 3.700.000,00 динара и за здравствену заштиту 

спортиста 149.400,00 динара.  На основу завршних извештаја које су спортска удружења 

доставила са пратећом документацијом утврђено је да су средства наменски утрошена.  

 Пошто се нико није јавио за дискусију по овој тачки, председница је изнела 

предлог за гласање, и са 8 гласова „ЗА“ је донет закључак о усвајању Извештаја о 



реализованим програмима и пројектима којима се задовољавају потребе и интереси 

грађана у области спорта у 2024. години. 

  

3.     тачка дневног реда  

 

  Известилац по овој  тачки дневног реда био је члан Већа за област спорта Милија 

Кулашевић који је подсетио присутне да је Веће на прошлој седници ревидирало 

прелиминарни предлог годишњих програма предложен од стране Спортског савеза за 

клубове са територије Градске општине, ускладило са средствима утврђеним у буџету и 

донело Решење о расподели средстава за реализацију годишњих програма у области спорта 

за 2025.  годину. 

  Средства се одобравају периодично уз услов да се претходно достави извештај о 

наменском утрошку претходно одобрених средстава и клубови су тај услов испунили и 

поднели захтав за одобравање средстава за први квартал, а Фудбалски клуб „Севојно“ је 

поднео захтев за два квартала. 

Обавеза Већа је да разматра предлоге и доноси коначан закључак о одобравању 

исплате средстава. 

 Веће је са 8 гласова „ЗА“ донело закључке, да се Гимнастичком клубу „Севојно“, 

Карате клубу „Севојно“, Женском кошаркашком удружењу „Севојно“ и Спортском 

удружењу „Севојно“ одобре средства за први квартал, а Фудбалском клубу „Севојно“       

да се одобре средства за први и други квартал 2025. године. 

     

4.     тачка дневног реда  

   

  Под овом тачком дневног реда Милија Кулашевић је подсетио  да је под првом 

тачком дневног реда објаснио да је износ од 6.020.000,00 динара потребно распоредити за 

организацију спортских такмичења од посебног значаја за локалну заједницу и 

унапређење  заштите здравља  спортиста. За унапређење  заштите здравља  спортиста 

потребно је 220.000,00 динара, а остатак средстава од 5.800.000,00 динара за организацију 

спортских такмичења од посебног значаја за локалну заједницу што ће се накнадно 

дефинисати када од организатора 60. МОСИ „Вишеград 2025“ добијемо ценовник за 

учешће, смештај и исхрану па ћемо према томе определити средства и број учесника. 

 

     Веће је без дискусије са 8 гласова „ЗА“ усвојило овај предлог.  

 

5.    разно  

 

   Под тачком разно заменик председника Мијодраг Пејић је упознао већнике са 

разговорима који су вођени са надлежним службама Града Ужица на тему приоритетних 

радова на територији Градске општине који ће се финансирати из буџета Града. 

 

   Председница је закључила седницу у 10:30 часова. 

 

       Записник водила:                                          

         Славица Марић        ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                     Мирјана Ђурић        


